
Fra:                                              m_erdal@aol.com
Sendt:                                        mandag 5. desember 2022 20:04
Til:                                               Bærum kommune Post
Emne:                                        Sak 22/18376 – Innspill til revisjon av kommuneplanens arealdel: 

Terrasseveien, Høvik
 
Kategorier:                              ............
 
Vi ønsker å komme med innspill til revisjonen av kommuneplanens arealdel.
 
Vi er eiere av Terrasseveien 42C, gnr. 13 bnr. 245. Vår eiendom har siden kommuneplanen ble vedtatt i 
2018 ligget innenfor langsiktig vekstgrense for Høvik.
 
Vi trenger mer bolig i Bærum, og vi tenker på at våre barn som skal ha mulighet til å bo i Bærum. Det er 
plass til mer bebyggelse i vår hage, og det er også tilfelle med flere av naboeiendommene i 
Terrasseveien. Vi synes derfor at det er naturlig at Terrasseveien fortettes.
 
Vi ønsker derfor at Terrasseveien fortsatt skal ligge innenfor langsiktig vekstgrense for Høvik.
 
Vi er ikke medlem av Nabogruppen Snoveien/Terrasseveien.
 
Med vennlig hilsen Aysel Sadi & Moaid Erdal
 


